

Referat af gårdlaugsmøde mandag den 31. marts

Deltagere: Rasmus, Karen, Bodil, Cicéla, Kathe, Ida, Alice og Merete (referent)

Dagsorden

1. Godkendelse af dagsorden

Dagsordenen blev godkendt.

2. Regnskab og timeregnskab v/Rasmus

Vi mangler endnu at få tilskud fra KK. Der bliver taget hånd om det.

Gartnerteamet er i underskud af timer. Kontaktperson tager fat i gartnerteamet og aftaler nærmere.

Budgettet holdes og der har kun været få udgifter siden sidste møde.

3. Gartnerteamet - Siden sidst og fremadrettet v/Bodil mfl.

Der har ikke været møde mellem gartnerteam og kontaktperson siden sidste møde.

Der var en generel snak om arbejdsopgaver. Kontaktpersonen tager en snak med gartnerteamet.

Der skal lyde en stor tak for det store arbejde der er sket i gården her i foråret. Også skønt at se alle de planter/blomster der er skudt/skyder frem nu.

4. Gennemgang af arbejdsbeskrivelser for gartnerteamet

Arbejdsbeskrivelserne blev gennemgået og opdateret. De vil blive sendt til gartnerteamet i god tid inden næste møde i gårdlauget så vi kan gennemgå dem.

5. Information gård/Løbende vedligehold

(a) Cykeloprydning F25

Der er gang i cykeloprydningen, hvor udsmidning af cykler starter den 1. april. De cykler der skal smides ud, bliver løbende sat til storskrald i sydsåret (2 ad gangen).

Vi anbefaler stadig beboere om løbende at stille ødelagte/ubrugte cykler i sydsåret til storskrald.

(b) Restaffald SAB Vesterbo

Der kommer to ekstra containere i sydsåret til restaffald. Der aftales nærmere om afhentningsfrekvens med KK.

(c) Tilbud fra arborist

Vi mangler tilbud fra arborist om oprydning efter beskæring af træer og bøgehække i gården. Punktet tages op på næste møde.

6. Generalforsamling den 8. april 2025 – hvem gør hvad?

Merete sørger for at købe vand og snacks ind til generalforsamlingen.

Cicéla giver administrationen besked om at sende et nyt, samlet sæt dokumenter til generalforsamlingen ud til foreningerne, da der har været et par fejl i forskellige dokumenter.

7. Dato for næste møde, hvor Judith deltager

Næste møde er den 6. maj 2025 kl. 19. Kontaktperson sørger for at Judith får dato og relevante bilag (arbejdsbeskrivelserne) i god tid inden mødet.

8. Eventuelt.

Der er sat nøglebokse op ved porten i Absalonsgade. Vi ved ikke hvem de tilhører.

Disse nøglebokse skal fjernes da facaden skal renoveres. Sidste frist for nedtagning er i uge 15.

Vi siger tak mange tak til den beboer der er kommet med en masse blomsterløg, som skal sættes/er blevet sat og som kan forskønne vores gård næste sæson 😊.

Hvis der er beboere der har blomsterløg i overskud fx påskelinjer, hyacinter, perlehyacinter mv. som de vil donere til gården, så sæt dem endelig ved drivhuset, så de kan blive sat i jorden og kan blomstre igen næste forår.